
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi
Bizottságának 2019. április 16-án 1630 órakor kezdődő üléséről. 

Jelen vannak:
Bizottság részéről: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök

Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag
Iszák László bizottsági tag
Nádasdi László bizottsági tag
Nagy Sándor bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati
Hivatal részéről: Dr. Hajdu Miklós jegyző

Továbbá: Dr. Berecz József kapitányságvezető
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, köszönti a vendégeket,
majd megállapítja, hogy a Bizottság 5 fővel határozatképes.

Csonka- Kis Pál bizottsági elnök
A meghívóban szereplő napirendi pontokat teszem fel szavazásra, azzal a kiegészítéssel, hogy
véleményem szerint, a 7.es pontban lévő előterjesztés nem tartozik a bizottság hatáskörébe.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Képviselő  Úr  van  benne  egy  rendeletmódosítás.  A  pályázat  lefolytatása  alapján  egy
rendeletmódosítást is el kell végezni a díjak vonatkozásában. 

Csonka- Kis Pál bizottsági elnök:
Ez  megállja  a  helyét.   A következő  a  háziorvosi  feladat-ellátási  szerződés  módosítása.
Javaslom,  hogy ezt  vegyük  le  a  napirendi  pontról.  Van  még  egy  kiegészítésem,  hogy az
EFOP-os, ami nálunk a 9. helyen van, az kerüljön a 4. napirendi pontra. Ki az, aki ezt így
elfogadja? Kérem, hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta a napirendet.

Napirendi pont:

1. Napirendi pont: Polgármesteri jelentés 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

2. Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
munkájáról, a megjelent fontosabb szabályokról
Előterjesztő: Dr. Hajdu Miklós 
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3. Napirendi pont: Beszámoló a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság
érdekében tett intézkedésről
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester
Meghívott előadó: Dr. Berecz József kapitányságvezető

4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  EFOP-1.5.3-16-2017-00043  kódszámú  projekthez
kapcsolódó ösztöndíjprogramra vonatkozó helyi önkormányzati rendelet megalkotása
tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
Informatikai Biztonsági Szabályzatának jóváhagyása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Hajdu Miklós

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
Iratkezelési Biztonsági Szabályzatának jóváhagyása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Hajdu Miklós

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Balmaz-Kamilla Kft., a Balmazújváros Sport Kft. és a
Balmaz InterCOM Kft. felügyelő bizottsági tagjainak megválasztására és az alapító
okiratok módosítására  
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

8. Napirendi  pont:  Előterjesztés  közszolgálati  szerződés megkötésére  a nem közművel
összegyűjtött háztartási szennyvíz közszolgáltatásra vonatkozóan
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

9. Napirendi pont: Előterjesztés háziorvosi feladat-ellátási szerződés módosítására
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend: Polgármesteri jelentés

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Van-e valakinek kérdése, véleménye? Megállapítom, hogy nincs. Ki az, aki elfogadja? 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta az alábbi határozatot:

27/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Polgármesteri jelentés

Balmazújváros Város Önkormányzat  Ügyrendi és Jogi Bizottsága a Polgármesteri jelentést
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

2. napirend: Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal
munkájáról, a megjelent fontosabb szabályokról
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Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést.  Ki az, aki elfogadja, kérem,
hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta az alábbi határozatot:

28/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent
fontosabb jogszabályokról

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a tájékoztatót elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

3. napirend:  Beszámoló  a  település  közbiztonságának  helyzetéről,  a
közbiztonság érdekében tett intézkedésről

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Köszöntöm a kapitány urat és át is adnám a szót neki. 

Dr. Berecz József kapitányságvezető
Tisztelettel köszöntök mindenkit. Az a minimális növekedés, ami helyben látszik, az egyrészt
abból  adódik,  hogy  tavaly  fejeztünk  be  egy  lopás  sorozat  miatti  büntető  eljárást  egy
balmazújvárosi személy ellen, ahol 25 rendbeli lopás miatt jártunk el az illetővel szemben. Ez
mind a közterületen követte el. Illetve én itt 93 óta vagyok, de 90 óta ennyi ittas vezetőt soha
nem  értünk  tetten  a  területen.  Külön  kimutatással  nem  rendelkezünk  Balmazújváros
vonatkozásában, de itt is nagyon sok volt. Tavaly 60 db ittas vezető volt, aki bűncselekményt
követett  el,  24 az, amelyik közigazgatási  értéket „fújt”. Elsődlegesen ez a Tisza menti  két
települést, Tiszacsegét és Egyeket érintette. Most péntektől vasárnap délig hármat értek tetten,
ebből kettőt itt Balmazújvároson. Ebben, majd próbálunk előre lépni. De nem csak nálunk
más kapitányságok területén  is  jellemző ez a  dolog.  Életellenes  bűncselekmény nem volt,
rablás  3  volt  az  mind  a  3  Balmazújvároson.  Mindegyik  elkövetőt  felderítettük  Az
eredményességünk  a  kapitányság  29  éves  történetében  a  legmagasabb.  Ez  a  nyomozás
eredményességi  mutató,  ami 91,1 % -os.  Ez az országban a hetedik legjobb eredmény.  A
lopások terén pedig az a 84% a második legmagasabb eredmény, amit az országban elértek a
szárazföldi kapitányságok. A kiemelten kezelt ügyek, ami az össz ügynek a 60%-a, ott a 89,2
pedig a harmadik legjobb az országban. Tulajdoni szabálysértéseknél megközelítettük a 60%-
ot, ez csak a bolti lopások nélküli klasszikus lopás, ahol nincs minősítő körülmény és 50.000
Ft alatti a kár. A közlekedési balesetek tekintetében halálos kimenetelű közlekedési baleset
nem volt.  Tavaly előtt  volt  ilyen.  Az illetékességi  területen 3 volt,  ugyanúgy,  mint  az azt
megelőző 2017-es évben. Ez mind arra sarkall bennünket, hogy minél több személyt vonjunk
ellenőrzés  alá.  A könnyű  sérüléssel  járó esetében van egy minimális  emelkedés,  a  súlyos
sérüléssel  járó  baleseteknek  15-ről  8-ra  csökkent  a  száma.  Az  idén  az  első  3  hónapban
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mindössze 4 személyi sérüléssel járó baleset történt a teljes területünkön. Ehhez képest múlt
héten  kettő  történt  2  órán  belül  itt  Balmazújvároson.   Szeretném  megköszönni  minden
közreműködőnek, aki támogatta a munkánkat. Sajnos a polgárőrség évközben megszűnt, de
addig, amíg dolgoztak segítették a munkánkat. A mezőőrök és a közterület felügyelő munkáját
is szeretném megköszönni. Amit, tavaly is kiemeltem a közterület felügyelőnek, Csonka-Kis
Pálnak  a  tevékenységét,  ami  változatlan  ugyanúgy.  A térfigyelő  kamerák  illetve  a  közös
szolgálatok tekintetében is ugyanolyan jó az együttműködés, amit ezúton is köszönök. Hogy
ha van valakinek kérdése megpróbálok rá válaszolni. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Én tennék fel egyet. A polgárőrséget említetted. Milyen segítséget tudnál nyújtani abban, hogy
elméletileg  az  új  polgárőrség  már  megalakult,  de  hiánypótlásra  visszaküldtek  2-3  dolgot.
Igazából itt a polgármester nem írta alá, utána ki kellett hagyni a Balmazújváros nevet. Ennyit
tudok elmondani az ügy kapcsán. Ha valami hathatós segítséget tudnál nyújtani abban, hogy
ez az ügy előre menjen, sokat jelentene. 

Dr. Berecz József kapitányságvezető
Ez  önkéntes,  hiszen  egyesület  formájában  működik,  ennek  a  megalakítása  egy  civil
kezdeményezés. Az viszont, hogy polgárőrségként tudjon működni, ahhoz vannak a polgárőr
törvényben rögzített feltételek. Az egyik ilyen, hogy az országos Polgárőr Szövetség tagjának
kell  lenni.  Ha ez megvan,  akkor  az OPSZ-en keresztül  az igazolványokat  ki  kell  váltani.
Illetve a területi rendőri szervvel - jelen esetben - a megyei főkapitányúrral kell az egyesület
elnökének egy együttműködési megállapodást kötni. Ha ez mind megvan, onnantól kezdve
polgárőrként tevékenykedhetnek. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ezzel tisztában vagyok csak még a bírósághoz sem tudtak úgy elmenni, hogy ne adják vissza. 

Dr. Berecz József kapitányságvezető
Ha megkeres  engem az,  aki  ennek az egyesületnek az elnöke,  akkor  segítek,  amit  tudok.
Hivatalosan  mi  erről  nem  tudunk,  csak  kósza  híreket  hallottunk,  hogy  történt  ilyen
kezdeményezés.  Nyílván tudunk abban segíteni,  hogy belekerüljenek azok a dolgok, amik
szükségesek ahhoz, hogy a bíróság ezt elfogadja. Nyílván támogatjuk, hiszen nekünk és a
lakosságnak  is  jó,  ha  van  egy  ilyen  szervezet.  Nem  mindegy,  hogy  egy  egész  napos
kerékpárversenyen nekem 10 rendőrt kell kiállítani vagy elég 3 rendőr és 5 polgárőr. Azt a
rendőrt át tudom állítani más területre. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja a kapitányúr
beszámolóját, kérem, jelezze? 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta az alábbi határozatot:

29/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Beszámoló a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében
tett intézkedésről
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  település
közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésről való beszámolóját
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

Nádasdi László bizottsági tag távozott az ülésről 16:45 perckor.

4. napirend:  az  EFOP-1.5.3-16-2017-00043  kódszámú  projekthez
kapcsolódó ösztöndíjprogramra vonatkozó helyi önkormányzati rendelet
megalkotása tárgyában

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Az  önkormányzat  pályázati  forrást  nyert  el  olyan  ösztöndíj  megvalósítására,  amelyek
keretében  a  helyi  megtartó  erőt  tudná  növelni  a  település.  Előkészítettük  ezt  az  anyagot,
melyben  Intézményvezető  asszony  is  részt  vett  a  munkamegbeszélésen.  Ennek
eredményeként készült el az anyag, melyet kiküldtünk a képviselők felé. Az lenne a cél, hogy
helyi lakosokat támogassunk. Egyszeri 50.000 Ft-os támogatás lenne. E mellett természetesen
pályázhat  másra  is.  Fölmerült,  hogy  egy  munkacsoportot  kellene  létrehozni,  időközben
megállapítottuk,  hogy  ez  nem  szüksége,  hanem  az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és
Közbiztonsági Bizottság egy kibővített ülésén véleményezné a pályázatokat és a képviselő-
testület  döntene  a  pályázatok  odaítéléséről.  A rendelet  leírja  részletesen  a  szabályokat,  az
értékelési  rendszer  pedig  a  mellékletében  van.  Illetve,  amit  döntenie  kellene  majd  a
testületnek  azok  a  preferált  szakmák,  amelyeket  plusz  pontban  tudna  részesíteni  majd  az
elbíráláskor.  Én itt javasolnám, hogy célszerű lenne inkább ágazatok szerint meghatározni.
Arra  gondoltam,  hogy  érdemesebb  lenne  úgy  meghatározni,  hogy  építőipar,  gépipar,
élelmiszeripar, kereskedelem, vendéglátás, informatikai, műszaki illetve vegyipari képesítés
ágazatban tanuló diákok. 

Csonka-kis Pál bizottsági elnök
Még a fémipart hozzá tenném, mert itt Balmazújvároson, olyan cégek vannak, akik nagyon
sok embert foglalkoztatnak ezen iparágban.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Az általam felsoroltakat másik bizottságon is gondolatébresztőnek mondtam. Így állna össze
ez  a  pályázati  projekt.  Kiírnánk  a  pályázatot,  megjelentetjük  a  rendelet  alapján  a  feltétel
rendszert. Beérkeznek a pályázatok. Az előkészítő bizottság, amely most az ISZKB kibővített,
az valószínűleg többször megtárgyalná ezeket, mert hiánypótlásra is van egyszeri lehetőség.
De a terv az lenne, hogy a testület egy kiírásra beérkezett sok teljes pályázatot egyszerre tudná
elbírálni. Ez lenne a koncepció, röviden.

Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető
A jegyző úr mindent elmondott, talán annyi, hogy ezen a munkaértekezleten elmondtuk, hogy
a Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat munkatársai elkészítettek egy rendelet tervezet és azt
dolgoztuk át a saját településünkre vonatkozóan. Akkor ott felmerült, hogy a Balmazújvárosi
középiskolásokat  támogatnánk.  A  felsőoktatásban  részt  vevőknél  pedig  a  Hajdú-Bihar
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megyében  felsőoktatási  intézménybe  járókat  támogatná  ez  az  ösztöndíj  pályázat.  A célja
magának a pályázatnak a lakosság önmegtartó ereje, tehát itt Balmazújvároson telepedjen le
és utána itt dolgozzon a továbbiakban, aki ezt az összeget megkapja.  

Csonka-kis Pál bizottsági elnök
Én a felsorolt szakmákkal mind egyet értek, az iskolában mind szerepel, kivéve a fémipar. A
fémipart a lakatos, hegesztőre is lehet érteni. Valakinek kérdése, véleménye van-e? Nincs. Ki
az, aki elfogadja a preferált szakmákkal kapcsolatos kiegészítéssel együtt? 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag
igennel szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

30/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Az EFOP-1.5.3-16-2017-00043 kódszámú projekthez kapcsolódó ösztöndíjprogramra
vonatkozó helyi önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat  Ügyrendi és Jogi Bizottsága az EFOP-1.5.3-16-2017-
00043  kódszámú  projekthez  kapcsolódó  ösztöndíjprogramra  vonatkozó  előterjesztést
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a preferált szakmákra vonatkozó kiegészítéssel
együtt.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

5. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal
Informatikai Biztonsági Szabályzatának jóváhagyása tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
A következő Képviselő-testületi ülésre kell javaslatot tenni?

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ezt  az  informatikai  biztonsági  szabályzatot  kötelező  megalkotni,  ez  kapcsolódik  az  ASP
projekt bevezetéséhez és lebonyolításához a hivatalon belül. Igazából ez a szabályzat döntően
a hivatalra,  de mégis a teljes önkormányzati  működésre is vonatkozik.   A testületi  döntést
mindenképpen  az  igényli,  hogy  az  ASP pályázat  keretében  az  elszámolás  során  kötelező
igazolnunk, hogy a képviselő-testület megtárgyalta és elfogadta. Ez elkészült és ezt be kell
vezetni a hivatalon belül.  

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Megkérdezném, hogy kik az IBSZ készítésére és alkalmazására kötelezettek? 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ez most elsődlegesen a hivatal. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Az, hogy elsődlegesen mit jelent? Ki lehet még?
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Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ez  az  informatikai  biztonsági  szabályzata  a  Közös  Önkormányzati  Hivatalnak.  De  ha
megnézzük pontosan a  hatályát,  azt  mondja az IBSZ személyi  hatálya,  hogy a hivatalban
foglalkoztatott valamennyi közszolgálati vagy munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyban
álló  alkalmazottaira,  munkavállalóira,  megbízottjaira  egyéb  munkatársakra  terjed  ki.  Ez
tulajdonképpen azt jelenti, hogy, akik itt dolgoznak. A második kör a személyi hatály kiterjed
minden személyre, aki a hivatal informatikai vagy azzal összefüggő rendszerét, szolgáltatásait
igénybe  veszi.  Így  ez  a  képviselőkre  is  kiterjed.  Az  is  köteles  betartani  az  Informatikai
biztonsági szabályzatot, aki szerződik a hivatallal. Nagyon sokrétű ez a feladat. Úgy állna fel
a  rendszer,  hogy  van  a  rendszergazda,  emellett  kell  megbízással  alkalmaznunk  egy
információbiztonsági felelőst.  Neki kívülről kell segítenie, látnia egy-egy olyan hibát, amit
belülről nem látunk. Azt jeleznie a jegyzőnek vagy a rendszergazdának.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ez minket képviselőket, hogy érint?

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Az e-mail-es kapcsolattartás miatt. Szerintem csak e körben érinti csak a képviselőket. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Számomra ez egy olyan dolog, hogy most megszavazunk egy előterjesztést,  azért, hogy az
elszámolásnál  szerepelhessen,  hogy a képviselő-testület  elfogadta.  De mire odáig eljutunk,
addig semmit nem tudunk. Én úgy gondolom, hogy ezt az előterjesztést úgy kellene nekünk
ide letenni, hogy már mindent tudni fogunk. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Akkor egy állapot felmérést, hogy hogyan áll a hivatal? 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Nem, hogy hogyan fog működni ez az egész rendszer.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Az már megvan. Az ügymenet, a számítógépek használata az rendben van képviselő úr. Ez
egy plusz, ez a biztonsági szabályzat. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Nem erről szól az előterjesztés, hanem itt most egy teljes védelemről szól. Na de még ennek
nyoma sincs.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Teljes védelem nem létezik. Egy bizonyos szintet lehet elérni, ennek van egy minisztériumi
ajánlása,  hogy milyen  szintet  kell  elérnie  az  önkormányzatnak.  A külsős  szakértő  meg  is
küldött  egy  anyagot.  Ő  pontosan  leírja  ebben  az  anyagban,  hogy  áll  biztonsági  szint
besorolását tekintve az önkormányzat.  Azt holnapra tudom prezentálni a testületi ülésre. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Erre nem tudok határozottan igent mondani. Kérdése van- e valakinek? 
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Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag
Igen. Tulajdonképpen mivel  munkavégzésre irányuló egyéb jogviszonyosokat  is  érint  ez a
dolog. A mi megbízásunk is ilyen. 

Nagy Sándor bizottsági tag
Nem  feltétlen  férsz  hozzá  az  informatikai  rendszerhez.  Ez  olyan,  mint  az  iratkezelési
szabályzat, ez protokollokat tartalmaz, amiket be kell tartani, ami számon kérhető. Ha belép
egy dolgozó, neki akkor mihez van jogosultsága az ő belépési szintjén mi az ami megilleti és
mi az ami nem. Ezeket tartalmazza. 

Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag
Akkor ezt most látja egy központi szerver: Ki mit csinál azon a gépen? 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
A megbízás itt nem arra vonatkozik. A képviselői az egy egyéb speciális közjogi jogviszony.
Nem  erre  utal  a  szabályzat.  Azt  érinti  pontosan,  aki  konkrétan  kapcsolatba  kerül  az
Önkormányzat számítástechnikai rendszerével, annak ezt be kell tartania. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Felteszem szavazásra. Ki az, aki elfogadja? 

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 1 bizottsági tag
igennel szavazott és 3 bizottsági tag tartózkodott, és meghozta az alábbi határozatot:

31/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Előterjesztés a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Informatikai
Biztonsági Szabályzatának jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat  Ügyrendi és Jogi Bizottsága a Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati  Hivatal  Informatikai  Biztonsági  Szabályzatának  jóváhagyása  tárgyában  az
előterjesztést nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag távozott az ülésről 16:50 perckor.

6. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal
Iratkezelési Szabályzatának jóváhagyása tárgyában

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Eddig is volt iratkezelési szabályzat, annyi változás van, hogy kötelező volt az iratkezelési
szabályzaton  átvezetni  az  ASP-ből  adódó  módosításokat.  Most  ez  megtörtént  és  ezt
egyeztettük a Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal illetékes szervével és a Nemzeti Levéltár
Hajdú-Bihar megyei Igazgatóságával. Most állunk ott, hogy a képviselő-testületnek ezt is jóvá
kell hagynia.
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Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Elolvastam ezt az előterjesztést ez számomra érthető volt.  Kérdése van –e valakinek? Nincs.
Ki az, aki elfogadja? 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta az alábbi határozatot:

32/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Előterjesztés a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Iratkezelési
Szabályzatának jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat  Ügyrendi és Jogi Bizottsága a Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati  Hivatal Iratkezelési Szabályzatának jóváhagyása tárgyában az előterjesztést
javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

7. napirend:  Előterjesztés  a Balmaz-kamilla  Kft.,  a  Balmazújváros  Sport
Kft.,  és  a  Balmaz  InterCOM  Kft.  felügyelő  bizottsági  tagjainak
megválasztására és az alapító okiratok módosítására 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ezzel kapcsolatban nekem lenne kérdésem. Én személy szerint 6 nevet adtam be. Más
nevet nem látok benne. Akkor mit tárgyalunk, ez így alaptalan.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Az alapító okirat egyéb módosítását. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Én  megértem  a  jegyző  úr  álláspontját,  de  mivel  nem  tudunk  teljes  listát,  akkor  hiába
módosítunk.
Azt mondom, javaslom, hogy vegyük le a napirendi pontról.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Jó, vegye le a bizottság a napirendi pontról.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, aki ezt elfogadja? 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta az alábbi határozatot:
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33/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Előterjesztés a Balmaz-kamilla Kft., a Balmazújváros Sport Kft., és a Balmaz
InterCOM Kft. felügyelő bizottsági tagjainak megválasztására és az alapító

okiratok módosítására

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a Balmaz-kamilla Kft., a
Balmazújváros  Sport  Kft.,  és  a  Balmaz  InterCOM  Kft.  felügyelő  bizottsági  tagjainak
megválasztásával  és  az  alapító  okiratok  módosításával  kapcsolatos  előterjesztést  leveszi  a
napirendről.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

8. napirend:  Előterjesztés  közszolgáltatási  szerződés  megkötésére  a  nem
közművel  összegyűjtött  háztartási  szennyvíz  közszolgáltatására
vonatkozóan 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
A jogalkotó korábban úgy döntött, hogy ezt a területet is szabályozni kell és közszolgáltatássá
tette.  Megpályáztattuk és 4 ilyen  vállalkozót  keresett  meg a hivatal,  hogy adjon ajánlatot.
Ebből ketten tettek ténylegesen ajánlatot. Jóval kedvezőbb annak az ajánlata, aki jelenleg is
végzi. Ezért azt javasolnánk, hogy vele kössünk szerződést. Lefolytattuk az ellátást. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ki az, akinek kérdése van? Ki az aki, elfogadja? 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 3 bizottsági tag
igennel szavazott és elfogadta az alábbi határozatot:

34/2019. (IV.16.) számú ÜJB határozat

Előterjesztés közszolgáltatási szerződés megkötésére a nem közművel
összegyűjtött háztartási szennyvíz közszolgáltatására vonatkozóan

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a közszolgáltatási szerződés
megkötésére  a  nem  közművel  összegyűjtött  háztartási  szennyvíz  közszolgáltatására
vonatkozóan előterjesztést javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Felelős: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi
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Mivel több napirendi pont nem volt, kérdés, hozzászólás nem merült fel, így a bizottság elnöke
az ülést bezárta.

K. m. f.

Csonka-Kis Pál Iszák László
 bizottsági elnök            bizottsági tag

 Dr. Hajdu Miklós 
 jegyzőkönyvvezető
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